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Robert: Ali veš kaj o tistih čudnih zvokih, ki jih ljudje slišijo v zraku? Kot trobente ali stroji na nebu, 

ki jih nikoli ne vidijo ... Ali veš, kaj so? 

 

Swaruu: So posledica ali pa so lahko posledica številnih stvari ali kombinacije številnih stvari. 

Vendar smo našli tri natančne vzroke, ki pojasnjujejo ta pojav. Veliko časa smo že porabili za 

raziskovanje izvora in vzrokov zanj. Informacije prihajajo z Eridanijine ladje, znanstvenega plovila. 

 

1. Vzrok je bližina velike ladje na območju zvoka in gre za elektromagnetne impulze te ladje, ki je 

v nevidnem načinu (možno, vendar majhna verjetnost). 

 

2. DUMB (Deep Underground Military Base - globoka podzemna vojaška baza) dejavnost pod 

površjem. TBM (Tunnel Boring Machines - Stroji za vrtanje predorov) in težka oprema pod zemljo. 

Vojaška dejavnost ali dejavnost vojske in Reptilov. Gibanje majhne ladje znotraj predorov ali 

gradnja novih predorov (velika verjetnost, vendar lokalno). 

 

3. Uporaba elektromagnetnih energij tipa HAARP bodisi iz samih objektov HAARP bodisi iz 

stolpov, imenovanih GUEN, ali stolpov za mobilne telefone, da bi prestrašili prebivalstvo in ga 

ohranili v stanju nizke frekvence. Da bi spodbudili strah in jih naredili združljive z več manipulacije, 

zatrli frekvence veselja in spodbudili alarmna stanja za rezultate socialnega inženiringa. 

 

Potrjeno je, da se številka 3 izvaja povsod, vendar se 1 in 2 prav tako dogajata, vendar manj 

pogosto. 

 

Robert: Hvala za odgovore. Vedno sem mislil na 1 in 2, ne pa tudi na številko 3. 

 

Swaruu: Ladje imajo senzorje v kopju, ki ga imajo na sprednji strani, za vse vrste raziskav. Te 

informacije, ki sem vam jih pravkar posredovala, je pomembno vedeti. 

 

Še več, izsledki Eridanie in njenih znanstvenih ekip kažejo, da so te frekvence škodljive tudi, če jih 

poslušamo na YouTubu ali podobnih posnetkih, zato njihovega poslušanja nikakor ne 

priporočamo. Ti zvoki so skrbno zasnovani tako, da spreminjajo populacijo. Ne poslušajte jih. Vem 

da, če živite tam, kjer se slišijo, ni preprostega zdravila vendar, če niste na tem območju - ne 

poslušajte. 
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Če ste na tem območju, se jim zoperstavite z živahno glasbo s slušalkami ali s pozitivnimi 

binauralnimi biti na frekvencah 432 in 528 Hz. Negativne sile napadajo na vse načine in na vseh 

frontah. Koncept, da tradicionalno ne napadajo s kroglami in pištolami, je le večji nadzor nad 

Matrico. Napade s kroglami in pištolami tudi izvajajo, imenujejo jih vojne in operacije pod lažno 

zastavo, in sicer tako, da z mentalno manipulacijo provocirajo posameznike, ki so postavljeni v ta 

namen. 

 

Robert: Da, prav imaš. To je njihova taktika. Ali veste kaj o "Moških v črnem"? 

 

Swaruu: Tako kot pri številnih drugih stvareh tudi tu ni enotnega odgovora. In obstaja več ravni: 

Za začetek so zelo "človeški" organizem, v katerem so uslužbenci organov pregona, policisti in 

preiskovalci FBI ter njim enakovredni dodeljeni, da preiskujejo ali nadlegujejo/obremenjujejo 

"neprijetne" posameznike. S tem želijo v njih vzbuditi strah, da bi opustili vse, kar počnejo. Na tej 

ravni "možje v črnem" sploh ne vedo, da so "možje v črnem" in da jih uporabljajo v ta namen. Na 

naslednji ravni so človeški agenti, ki so zadolženi za preiskovanje vseh državljanov, ki počnejo ali 

imajo kaj v zvezi z nezemljani in NLP-ji. Od vas bodo neposredno zahtevali, da to izdate - ali pa ... 

 

Zadnja raven so nečloveški agenti. Tu je več ras, ki v okviru svojih lastnih načrtov lahko sodelujejo 

s človeškimi agenti in človeškimi organizmi ali pa tudi ne. Te rase (Visoki Beli, Maitré, Kingú), 

preprosto vzamejo stvari v svoje roke in ustrahujejo državljane. To je eden od razlogov, zakaj ne 

moremo podati prepričljivih dokazov o našem obstoju, saj bi s tem ogrozili naše stike. Določena 

stopnja dvoma ali negotovosti mora ostati, da bi imeli možnost strateškega zanikanja. 

 

Robert: Ok. Zakaj se zdi, da je na Zemlji vse več "naravnih" kataklizem? 

 

Swaruu: Nekateri so naravni premiki Zemlje, ki jih negativci izkoriščajo in jih poudarjajo z uporabo 

uporabnih energij tipa HAARP. Prav tako moram reči, da ko Zemlja povečuje svojo frekvenco 

zaradi samega povzdignjenja, ki mu je izpostavljena, spodbuja prilagoditve, ki se obravnavajo kot 

dogodki te narave. 

 

Robert: Da, imaš prav. Vendar sem verjel, da bi lahko velika ladja proizvedla tudi nekaj tega. 

 

Swaruu: Da, velika ladja bi lahko povzročila kaj takega, kot je naša, ko uporabi orožje ali usmeri 

vlečni snop. Toda mi tega ne bi storili in velike reptilske ladje tega ne bodo mogle storiti, ne da bi 

se soočile z našo floto. 

 

Robert: Kaj veš o ZN, organizaciji Združenih narodov? Ste stopili v stik z njimi? 

 

Swaruu: To je kabalistična organizacija, katere namen je uvesti svetovno vlado ali nov svetovni 

red. To je njen pravi namen in ni nič pozitivnega. So izgovor, da lahko posredujejo, da najprej 

ustvarijo problem in nato pošljejo modre čelade. Konec petdesetih let prejšnjega stoletja smo na 

kratko vzdrževali stike z ZN. 

 



Robert: Ali bi lahko brez težav dihal v vašem ozračju? 

 

Swaruu: Da, čeprav bi se vam zelo hitro zavrtelo. Na to se morate navaditi. Gre za to, da je količina 

kisika in dušika skoraj popolnoma nasprotna. Mi imamo 78 % kisika in 20 % dušika, na Zemlji pa 

je ravno obratno. Toliko kisika povzroča težave (za vas). Ampak ja, navadiš se. Lažje ali hitreje je 

s hiperbarično komoro, kot pri potapljačih. 

 

Robert: Ali veš, zakaj je voda na Zemlji fluorirana? 

 

Swaruu: Fluorid služi kot nevrotoksično sredstvo za izolacijo ljudi v 3D-frekvencah. Dokazano je 

tudi, da zavira potrebo po uporništvu. Prvič so ga kot kemični poskus uporabili med drugo 

svetovno vojno v nacističnih koncentracijskih taboriščih. To nima nič opraviti z zobmi, temveč je 

izgovor. Že samo po sebi je bilo dokazano, da vas poslabšuje. Uporabljati je treba zobno pasto 

brez fluorida. Fluorid je nevrotoksičen strup, ki služi le upravljavcem. 

 

Robert: Zakaj želijo mešati religijo z nezemljani? Kdo ima od tega koristi? 

 

Swaruu: Razlogov je veliko. Vatikan, ki vidi naše skorajšnje razkritje, saj nadzoruje vsak zemeljski 

observatorij - in ne pretiravam, lahko vidijo naše parkirane ladje, in mešanje nezemljanov z 

religijo jim služi kot način, da ne bi izgubili nadzora v trenutku, ko se ljudje zavedajo naše 

prisotnosti. To je še ena stopnja dezinformacije. Poleg tega se je religija vedno spreminjala ali 

mutirala glede na potrebe časa. To je ena od teh mutacij. 

 

Robert: Všeč mi je tvoj odgovor, hvala. Morda lahko tukaj gremo malo v to smer. Zdi se, da so se 

pred kratkim sestali vsi verski voditelji, morda zato, da bi sporočili, da "nismo sami". Kajti ljudje 

bodo verjeli v vašo prisotnost le, če bo obvestilo prišlo od vlad ali verskih voditeljev! 

 

Swaruu: Da, to je takrat, ko bodo množice verjele. Toda takrat bo tudi Kabala izgubila nadzor. To 

se ne bo zgodilo z njihovimi rokami. To je zadnja stvar, ki bi jo storili, saj bi se s tem odrekli svoji 

moči. 

 

Robert: Kakorkoli že, ali se želite predstaviti? 

 

Swaruu: Ko bo pravi čas, se bomo oglasili neposredno. Prav tako velja, da se nikoli ne bomo 

množično razkrili in zasluge za osvoboditev Zemlje prepustili prebivalcem samim. Če bi se odkrito 

predstavili, bi zasluge pripisali nam, tega pa si ne želimo. To bi le odprlo pot morebitnemu 

verskemu čaščenju. 

 

Robert: Swaruu, želel sem ti zastaviti vprašanje o lyrskem izvoru naših ras. Vemo, da ljudje izvirajo 

iz Lyre, od koder izhajate tudi vi, recimo iz istega debla kot ljudje. Nekako smo družina. Toda ali 

veš, kdo nas je vse ustvaril? Ali si srečala dobrohotne rase, ki so naprednejše od vas? 

 



Swaruu: Zapisi o prednikih in izvoru Lyre so se izgubili v prvi fazi Orionskih vojn z invazijo Reptilov 

na Lyro in Avalon. Pravijo pa, da je to, kar smo kot biološka bitja v 5D (in 3D, če smo že pri tem), 

interpretacija v materiji, ki jo manifestira zavest nečesa drugega s podobno obliko, ki prebiva na 

višjih ravneh zavesti. 

 

Ta "nekaj več" smo mi sami v naših najbolj razširjenih različicah. Ta razlaga odgovarja tudi na vaše 

drugo vprašanje, saj da, obstajajo rase na drugih ravneh obstoja, ki so zato duhovno bolj 

napredne do te mere, da ne potrebujejo več tehnologije. 

 

Kar zadeva nas z ravni 5D, smo najbolj tehnološko in duhovno napredna humanoidna vrsta. Za 

nas ter za naše izkušnje in razumevanje ni nikogar zgoraj, ki bi nas ali kogar koli drugega ustvaril, 

kot zunanjega dejavnika za osebo samo. Vedno je oseba tista, ki ustvarja sebe, tako fizično kot 

duhovno. Duša ni nekaj, kar imaš ali kar pridobiš, temveč je nekaj, kar se gradi korak za korakom. 

Svojo dušo gradite sami. 

 

Robert: Hvala, Swaruu, to je zelo zanimivo. Škoda, da so se zapisi izgubili. Resnica je, da vse, kar 

praviš, vibrira z mano. Z ničemer ne morem ugovarjati, to je gotovo. Mimogrede, kako poteka 

misija blokade Reptilov? 

 

Swaruu: Nihče še ni poskušal iti mimo nje, ker je tukajšnja "strojna oprema" številčna in močna. 

Z Reptili je konec. To je zadnja faza. Svetovnih vojn ne bo več, le še lokalni spori. Za milijone ljudi 

ne bo smrti kot v Agendi 21, njihova taborišča FEMA bodo ostala prazna. Zdaj imamo popoln 

nadzor. Treba je le še naprej odstranjevati umazanijo in smeti. Ko je nekaj očiščeno, je umazanija 

zelo očitna in to je tisto, kar zaznavamo s površine. V desetih letih ali manj planet ne bo več 

prepoznaven, v pozitivnem smislu. 

 

Robert: Hvala, Swaruu, predstavljam si planet Zemljo brez te umazanije in smeti. To bi bilo veliko 

veselje za vse prebivalce planeta. Vprašanje, povezano s tvojim odgovorom: Kaj želijo s taborišči 

FEMA? 

 

Swaruu: Zapreti veliko število prebivalcev medtem, ko se odločajo, ali gredo v taborišča za 

iztrebljanje ali pa so lahko koristni za kontrolorje. Kot ste videli, imajo že več kot 10 let 

pripravljenih do več sto črnih plastičnih kaset. In po datumu, od katerega jih imajo, lahko vidite, 

da jim je zlovešči načrt že ušel. Še vedno pa je odvisno od prebivalstva, od vsakega posameznika, 

da ne boste več uživali zastrupljene hrane, kot je GSO (gensko spremenjena hrana). Po mnenju 

Reptilov ljudje niso vredni življenja na tem planetu. 

 

Robert: Prav imaš, Swaruu. Še eno vprašanje v zvezi z Akaškimi zapisi. Ali si ti ali vaša družba imeli 

dostop do njih? 

 

Swaruu: Obstajata dva. Ena za 3D Matrico in druga za prvotno Matrico. Vsi ljudje z dobro 

povezavo z izvorom do njih ves čas dostopajo, zavestno ali nezavedno. Pravijo, da je to velika 

knjižnica, polna knjig, vendar je to le interpretacija, ki jo nekateri podajo, ker je to tisto, kar jim je 



znano. Za druge to ne bodo knjige, ampak zvitki, papirusi, kristali z informacijami, odvisno od 

vsakega posameznika. To so informacije, ki ne potrebujejo nobene oblike. V primeru 3D Akaških 

zapisov je to podobno trdemu disku ali pomnilniku, na katerem teče program 3D popolnega 

potopa. 

 

Robert: Torej lahko dostopate do Akaških zapisov 3D Zemlje? 

 

Swaruu: Da. In to počnemo prek računalnika. To je še en trdi disk. Dostopamo lahko do informacij 

ljudi iz Matrice ali pa tudi do tistih, ki niso resnični. Pravi ljudje imajo stik z Virom, mi pa do tega 

ne moremo dostopati neposredno. 

 

Robert: Vem, da nimate nobene vere. Toda kakšna bi bila vaša prepričanja? In po kakšnih merilih 

so ta prepričanja sprejeta? 

 

Swaruu: Verjamemo, da je vse, kar obstaja, produkt iste zavesti, ki stoji za tem, kar "je". 

Verjamemo, da je na koncu vse, vse zavesti v vesolju, ista velika zavest ali Vir. Verjamemo, da ker 

so vse zavesti fraktali izvirnika, so po definiciji izvirnik, zato je vsaka oseba Vir. Opiramo se na 

izkušnje in rezultate naših interakcij z zelo starimi rasami. Naše prepričanje ali pravilo je tudi, da 

se vedno spreminjamo in ne sprejemamo nobenih dogem, saj vključujemo vse. Če se pojavijo 

novi podatki, se bo prepričanje spremenilo, če bodo ti podatki dovolj prepričljivi. 

 

Robert: Še eno vprašanje. Ali obstaja še kakšna nordijska rasa razen Visokih Belih, ki pomaga vladi 

Združenih držav Amerike? 

 

Swaruu: Ne, oni so edini. To, da ljudje posplošujejo, je slabo. Z izrazom "Nordiki" označujejo 

številne rase. To ni moje. Vse njihove ladje so za potrebe USAF (ameriške letalske sile), 

retroinženirsko izdelane. Skozi blokado ne morejo ne vstopiti ne izstopiti. Te ladje USAF so 

omejene na letenje v atmosferi, sicer bodo sestreljene. 

 

Robert: Kaj veste o Davidu Ickeju? 

 

Swaruu: Poleg njegove zgodbe športnega voditelja, ki se je pozneje močno prebudil, verjamemo, 

da je eden od ljudi, ki so najbolj odprli misli množic. Zelo dobro je seznanjen s strukturo Matrice. 

Je oseba, ki bi ji morali prisluhniti. Od tu ga pozorno spremljamo. 

 

Robert: Veš, Swaruu, pred leti sem imel izkušnjo. V svojem stanovanju sem videl bitje - osebo. 

Prišlo je skozi stene in stalo pred mano. 

 

Swaruu: Po eni strani gre za vprašanje frekvenc. Po drugi strani pa gre za tehnologijo. Tudi jaz 

sem šla skozi stene. To lahko storite z vlečnim žarkom. Spremeni vibracijsko frekvenco notranjosti 

žarka. To z elektromagnetno manipulacijo, kot pri portalu, samo po sebi je na določen način. Zato 

lahko vlečni žarek vstopi v hišo in nekoga ugrabi tudi, če sta v njej dve nadstropji betona ali, če je 

znotraj DUMBa. Lahko pa je tudi bitje iz višjih dimenzij, ki se spusti, da bi podalo sporočilo. Toda 



tudi vi morate biti na zelo visoki frekvenci zavesti, da se lahko "povežete" z višjim bitjem. Skratka, 

ne morem natančno vedeti, kaj je bilo. 

 

Robert: Ali imate kakšen "tempelj" ali zgradbo, kamor hodite meditirati? 

 

Swaruu: Ne. sami po sebi ne vidimo razloga, zakaj bi hodili nekam meditirati, saj med meditacijo 

niste več v telesu. Dokler je telesu udobno, je torej vseeno, kje je. Vendar, če je v naravi, je telo 

lahko bolje "prizemljeno" in to daje zelo prijetno izkušnjo, povezano z meditacijo, vendar v resnici 

ne gre za meditacijo, temveč za mir in občestvo z okolico. Odraščala sem v visokih gorah. Zdaj 

rada meditiram na plaži. 

 

Robert: Ali imate kakšno mitologijo preteklosti? Nekaj, kar se je zgodilo in se prenaša iz roda v 

rod? 

 

Swaruu: Seveda kot zgodbo. Vendar tega ne bi šteli za mitologijo. 

 

Robert: Ali imate kakšno zgodovinsko dejstvo, ki je bolj vredno spomina kot druga? 

 

Swaruu: Veliko. Mislim, da ko smo prišli na Taygeto in ugotovili, da na nobenem od planetov ni 

domorodne civilizacije, je bilo to kot uresničitev sanj, saj so bile različice popolne za ustanovitev 

skupnosti. Takrat smo bili še vedno "Lyrci". Tudi, ko je bil Visoki Svet izveden kot kraj, kot 

partenon na vrhu majhne gore, pod katerim je bilo morje. Zdaj je celotna gora vrt, ki zgoraj obdaja 

Visoki Svet. 

 

Implementacija avtomatiziranega sistema vsega, za vse kar potrebujemo, zlasti stvari, ki jih ne 

želimo početi, kot je odnašanje smeti ali čistilni mehanizmi. Ko je bilo to avtomatizirano na 

planetarni ravni, je bil to velik dogodek, saj je pomenil več svobode za vse. 

 

Tudi, ko je bila avtomatizacija uvedena pri proizvodnji in distribuciji blaga in zalog. Tako smo imeli 

več časa, da smo se lahko posvetili tistemu, kar nam je všeč. 

 

Sami po sebi nimamo zgodovine notranjih vojn. Sistem je holografsko matriarhalen. Do vojn ne 

prihaja, ker ni potrebe po njih. 

 

Robert: Hvala, Swaruu. Pogovor nadaljujmo jutri. 

 

Swaruu: Hvala tebi. Vedno je še veliko stvari, ki jih je treba deliti. Lahko noč! 

 

 

 

 
 

 

Prevedel: Stane 


